
                                  

 

 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte i HBF den 1 juni 2023, Harplinge Bridgeklubb, 
Gullbrandstorps Folkets hus 
 
Närvarande: Peter Krug, Britt-Marie Warborn, Jan-Inge Troedsson, Bobbo Jovic, 
Lennart Nordberg, Maria Ohlsson och Marie Ynner 
 
Frånvarande: Roger Wiklund och Kenneth Lindvall 
 
Närvarande från Harplinge Bridgeklubbs styrelse: Görel Upphoff och  
Bengt Ove Olofsson. 
 
§ 42. Mötet öppnades av ordförande Peter Krug 
 
§ 43. Till justeringsperson förutom ordföranden, valdes Bobbo Jovic. 
 
§ 44. Presentation av Harplinge Bridgegklubb 
Styrelsens plan är att då och då förlägga styrelsemötena ute på distriktets olika 
klubbar. I kväll gästade vi Harplinge Bridgeklubb, som fyllde 70 år förra året och har 
38 stycken medlemmar. Klubben har spel på torsdagskvällar. Det varierar mycket hur 
många bord man spelar vid, men på sommaren är det högsäsong med spel vid  
10–12 bord.  
 
Vi diskuterade kring klubbens framtid, eventuellt uppstart av kurser, dagtidsbridge 
med mera. Bengt-Ove är Senioransvarig i Hallands Bridgeförbund och han berättade 
att han har haft några möten med personer med motsvarande roll vid andra distrikt. 
Han menar att den generella uppfattningen är att den största utmaningen är att locka 
bridgespelarna tillbaka igen efter pandemin. 
 
Härefter började ordinarie styrelsemöte.  
 
§ 45. Föregående mötesprotokoll behandlades och lades till handlingarna.  

§ 46. Ekonomi 
Lennart informerade om det ekonomiska utfallet, se bifogad resultatrapport. Hallands 
Bridgeförbund sponsrade spelarna i DM Hcp 30 plus, med 100 kronor per spelare 
vilket kommer att påverka det ekonomiska resultatet. Kvaltävlingarna blev en succé   
med totalt 74 par och en efterföljande uppskattad final på Albrekts i Varberg. 
Satsningen bedöms värdefull för bridgens fortsatta utveckling.   
 
Likviditeten i förbundet är fortsatt god.  
 
 
 



 
§ 47. Teamsmötet 
Ett digitalt distriktsmöte på Teams genomfördes den 22 maj. Från Hallands 
Bridgeförbund medverkade Peter, Britt-Marie, Roger, Bobbo och Maria. Mycket 
brainstorming och diskussioner fördes kring hur man lockar fler till att börja spela 
bridge, hur man skapar trivsel, önskemål om att höja medlemsavgiften med mera. 
  
En påminnelse gick ut till de olika distrikten när det gäller Svenska Bridgeförbundets 
uppdaterade stagar. Hallands Bridgeförbund liksom varje enskild klubb i distriktet 
ansvarar för att gå igenom förbundets stadgar för lokal uppdatering.  
 
§ 48. Kallelse Vi i Fyran 
Klubbarna i Halland får i uppgift att rekrytera lag till den kommande lagtävlingen,  
Vi i Fyran. Janne kommer att göra ett utkast till inbjudan, som sedan ska skickas ut 
till klubbarna.  
 
§ 49. Tävlingsverksamhet 
Jan-Inge hade ingenting nytt att informera om. 
 
§ 50. VIP-avdrag 
Styrelsen har tidigare diskuterat möjligheten till VP-avdrag vid lagtävlingar när 

reglerna kring sista speldag och begäran om dispens inte följs. Peter kommer att 

kontakta Svenska Bridgeförbundets Tävlingskommitté angående förslaget.   

§ 51. Övriga frågor 

Klubbar i Halland med för få medlemmar ska inte längre vara registrerade och 

förfrågan för att ha möjlighet att inkomma med synpunkter kring avregistrering, har 

skickats till Lövet och Veddige.  

Årsmötet flyttas till söndagen den 8 oktober. 

Den som blir Junioransvarig i Halland har som främsta syfte att inventera vilka 

juniorer som finns och eventuellt skapa ett nätverk för dessa. Peter meddelar Roger 

Wiklund som efterfrågat beskrivningen.   

§ 52. Nästa styrelsemöte är onsdagen den 23 augusti kl. 18.15 på Allians i Halmstad. 

§ 53. Mötet avslutades och Peter tackade för allas deltagande på mötet.  

  

 

 

Marie Ynner    Peter Krug Bobbo Jovic 

Sekreterare     Ordförande Justerare  

 

 

 


